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سرانجام  تحقیق  و  تفحص هلدینگ یاس پس  از   ۱۵ ماه
درحالی که بازپــرس اولیه پرونده تمام نتایج گــزارش تحقیق و تفحص را 
تأییــد کرده؛ اما بازپرس تغییر کرده و ســپس با رضایت شــهرداری حکم منع 
تعقیب صادر شــده است. محمود میرلوحی، مســئول گزارش های تحقیق و 
تفحص، می گوید:  شــهرداری تهران باید بــرای افکار عمومی توضیح دهد که 
چه اتفاقی افتاده که در این پرونده از شکایت صرف نظر کرده و چطور با طرف 

مقابل کنار آمده است.
او ادامــه می دهد: پــس از ۱۵ ماه پرونده یاس را به بایگانی فرســتاده اند؛ 
در حالی کــه مقام معظم رهبری درباره پرونده های فســاد تعبیر زخم باز را به 
کار بردند که باید تعیین تکلیف شوند. پرونده هلدینگ یاس از همین زخم های 
باز بوده است. شهرداری باید درباره این موضوع به شهروندان تهرانی توضیح 

بدهد.
چه کسی  شکایت  شهرداری  را  پس  گرفت؟

میرلوحی هفته پیــش درخصوص روند پیگیری قضائــی پرونده هلدینگ 
یاس به یکی از رسانه ها گفته بود که علیرضا جاوید در فاصله سرپرستی خود 
آن را پس گرفت؛ اما شــنیدم زاکانی خواستار ابقای این شکایت شد. من این را 

شنیدم و اگر این اتفاق رخ داده، بسیار خوب است.
اشــاره او به سخنان شــهردار تهران در نخستین نشســت خبری اش بود. 
علیرضا زاکانی، شهردار تهران، در نخســتین نشست خبری خود گفته بود که 

دوباره پرونده هلدینگ یاس را در قوه قضائیه به جریان انداخته است.
شــهردار تهران درباره سرانجام پرونده رســا تجارت، به رسانه ها گفته بود: 
پرونده رسا تجارت شکایت از قبل بوده و در زمانی که هنوز حکم من به عنوان 
شــهردار قانونی نشده بود، شهرداری این پرونده را پس می گیرد؛ اما مجددا ما 
آن را فعال کردیم تا حق و حقوق شهر گرفته شود؛ بنابراین این پرونده در حال 
ســیر مراحل قضائی است؛ اما جلسه ای داشتیم و تمام حق و حقوق شهر در 
این پرونده اعم از منابع و املاکی که در این مســیر تهاتر شده بود یا داده شده 
بود، احصا شد و قیمت گذاری شد و امیدواریم به زودی خبر خوش درخصوص 
احقاق حقوق مردم و شــهر بدهیم؛ اما در تلاشیم که حق و حقوق شهر را از 

طلب ها بگیریم.
در زمان انتشــار گــزارش تحقیق و تفحــص از قراردادهای شــهرداری با 
رســا تجارت و هلدینگ یاس، کارشناسان تیم تحقیق و تفحص از پرونده های
 رســا تجارت در یک حســاب سرانگشــتی اعلام کرده بودند اگــر دارایی های 
شــهرداری را که آن زمان بی دلیل در اختیار شــرکت رسا تجارت بوده، به نرخ 
دلار آن زمان محاســبه کنیم، به حدود دو هزار میلیارد تومان می رســیده که 

تلاش کردیم این دارایی ها به شهر بازگردد.
اینکه چرا شــهرداری از شــکایت خود کوتاه آمده، مشخص نیست. زاکانی 
یک بار هم در روزهای نخســت انتخابش به عنوان شهردار تهران گفته بود که 

شنیده که بسیاری از یافته های این تحقیق و تفحص شایعه است.
پرونده ای  که  ۱۸۵ جلد  بود

رأی دادگاه بــه نفع هلدینگ یاس و نبود دلیــل کافی درخصوص اتهامات 
وارده در حالی اســت که مدتی پیش محمد قائمی، نماینده حقوقی هلدینگ 
یاس در زمان مدیریت سعید محمد در مناظره توییتری با محمدسعید احدیان 
دستیار سیاسی و رســانه ای رئیس مجلس شورای اسلامی اطلاعات جدیدی 
از این پرونده افشــا کرده بود. او در توییت های خود علاوه بر یک ســری نکات 
خبری سؤال هایی مطرح کرد که ابعاد این پرونده را عجیب تر کرد. برای نمونه 
از فروختن بوستان جوانمردان به عنوان یکی از موارد این پرونده سخن گفت.

قائمــی در یک توییــت اعلام کرده پرونــده یاس ۱۸۵ جلد اســت و فقط 
کیفرخواست پنج جلد اول صادر شده و کیفرخواست مرحله دوم در راه است. 
همچنیــن در کیفرخواســت مرحله اول فقط یک نفــر از ۱۴ متهم محکوم به 
۴۸۰ میلیارد تومان رد مال و ۲۰ سال حبس شد. حکم ۱۳ نفر دیگر که یک نفر 

۳۰ سال حبس است و رد مال هزارو ۵۰۰ میلیارد و... .
یکــی از کارشناســان تیم تحقیــق و تفحــص از پرونده های رســا تجارت 
درخصوص ابعاد این پرونده در زمان بررســی در صحن شــورای شهر تهران 
گفته بود که از ســال های ۹۲ و ۹۳ اتفاقی در یکــی از ارگان ها می افتد که در 
نتیجه آن مجموعه هلدینگ یاس تشــکیل می شــود کــه بانک های نظامی را 
تحت پوشش داشته و منابع مالی به آنجا رفته، بدون آنکه به شهرداری برسد 
و از ســال ۹۷ تحقیق و تفحص شروع شد. ابتدای سال ۹۷ شرکت رسا تجارت 
۱۸۰ میلیارد تومان طلبکار نشــان داده شــد که بعد مشــخص شد شش هزار 
میلیارد تومان بدهکار اســت. منابع زیادی از بخش اقتصادی ســپاه به همراه 
شــهرداری تهران در این قراردادها از بین رفته بود و دو طرف با هم همکاری 

کردیم تا تحقیق و تفحص انجام شود.
نتایج گزارش تحقیق و تفحص نشــان مــی داد ۱۲هزارو ۹۰۰ میلیارد تومان 
منابع شــهرداری تهران به هلدینگ یاس واگذار شــده که تنها سه هزارو ۲۰۰ 
میلیارد تومان هزینه شــده است و مابقی پول شهرداری در اختیار نهادی قرار 
گرفت که هیچ گونه ارتباط کاری با شــهرداری تهران نداشت. شهرداری وقت 
موفق می شــود هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان از منابــع بازگرداند و رقم مطالبات 
شــهرداری از رســا تجارت چهارهزارو صد میلیارد تومان به قیمت  ســال ۹۵ 

می شود.
هلدینگ  یاس؛  بزرگ ترین  پرونده  حقوقی  شهرداری

پیروز حناچی شهرداری که در زمان او شکایت از هلدینگ یاس ثبت شد نیز 
پرونده رسا تجارت را یکی از بزرگ ترین پرونده های موجود در شهرداری عنوان 
کرده و گفته بود: ســپاه اولین شــاکی آن پرونده بود و شهرداری هم زمانی که 
پرونده باز بود، گزارش مبسوطی ارائه داد؛ اما بعدها متوجه شدیم این گزارش 
اثری در روند رســیدگی به پرونده نداشته است؛ به همین دلیل این پرونده را از 

پرونده یاس بایگانی شد؟

گزارش« شرق»  از ماجرای لورفتن سؤال های کنکور
مدیران سازمان سنجش استعفا دهند

قوه قضائیه پیگیری کردیم؛ زیرا ما در شهرداری موظفیم اگر جایی حقوق شهر 
تضییــع می شــود، در برابر آن دفاع کنیم؛ اما این پرونــده قبل از آنکه علیرضا 
زاکانی به عنوان شهردار رسمی تهران از وزیر کشور حکم بگیرد، از قوه قضائیه 

پس گرفته شده بود.
 محمدجواد حق شــناس، عضو ســابق شورای شــهر تهران هم درباره این 
پرونده می گوید:  حجم بســیار بزرگی از حقوق اموال شــهرداری تهران پایمال 
شــده. این اتفاق در اوایل دهه ۹۰ افتاده که با احتســاب نرخ تورم، آن هشت 
هــزار میلیارد بیش از ۲۰ هزار میلیارد در حال حاضر ارزش دارد که بخشــی از 

دارایی های شهر تهران است.
کارگزاری رسا تجارت مبین (یاس) یکی از هشت کارگزاری ای بود که طبق 
مصوبه شورای شهر تهران قرار بود با بهره گیری از امکانات مالی خود (نقدی 
و غیرنقدی) نســبت به پاســخ گویی مطالبات طلبکاران شهرداری و همچنین 
تملک املاک واقع در طرح های عمرانی شهرداری با همکاری سازمان املاک 
اقدام و پس از ارائه اســناد نسبت به وصول طلب خود صرفا در قالب ملک یا 

تراکم اقدام کند؛ اما پس از مدتی این مسیر انحرافی اساسی پیدا کرد.
محمود میرلوحی، عضو شورای پنجم شهر تهران، در زمان بررسی گزارش 
تحقیق و تفحص از قراردادهای شــهرداری با هلدینگ یاس در صحن شورای 
شــهر پنجم درخصوص ابعاد فســاد کشف شــده در این پرونده گفته بود دو 
توافق نامــه تحت عنوان فاینانس یــک و دو قراردادهای بالای ۵۰۰ میلیارد را 
شــامل می شــد که هر دو مورد محرمانه ذکر شده بود و به این دلیل مدت های 
زیادی برای بررســی آن با محدودیت در دسترســی به مدارک و اسناد روبه رو 

بودیم.
 قراردادهای فاینانس یک و دو در دامنه تحقیق و تفحص بررســی شد که 
یک قرارداد دو هزار میلیارد تومانی و یک قرارداد ۲۰ هزار میلیارد تومانی بسته 
شده؛ یعنی دو برابر بودجه شهرداری تهران در آن زمان توافق نامه بسته شده 
اســت. قرار بود این توافق نامه پنج ساله اجرا شــود. الحاقیه ای به توافق نامه 
اول معروف به فاینانس یک زده شــده و از دو هزار میلیارد تومان به دو هزار و 
۶۰۰ میلیارد تبدیل شــده اســت. در قرارداد دوم قرار بوده اســت که ۱۰ هزار 
میلیــارد تومان آن نقدی باشــد و ۱۰ هزار میلیارد تومــان به صورت غیرنقدی 
ملک به تعاون ســپاه در یک قرارداد چهار ساله داده شود. دو الحاقیه قرارداد 
دوم داشــته که هر دو در یک روز نوشته شده است که یکی به مبلغ سه هزار 
میلیــارد تومان و دیگری به مبلغ چهار هزار میلیارد تومان بوده که علت آن را 

نمی دانیم که چرا در یک روز چنین اقدامی رخ داده است.
دو فقــره قــرارداد در بهمن ۹۳ و مرداد ۹۵ با ســازمان املاک و مؤسســه 
اعتباری ثامن منعقد شــده است که موضوع آن تملک املاک واقع در طرح ها 
به نام شــهرداری و تسویه مطالبات طلبکاران بوده اســت. بحث بر این بوده 
است که طرف های قرارداد پول تزریق کنند و پول پیمانکاران و طلبکاران طرف 

ما را پرداخت کنند و شهرداری به صورت نقد و نسیه معوض را به آنها بدهد. 
ارزیابی کلی قراردادهای تأمین مالی موســوم به فاینانس یک نشــان می دهد 
اسم آنها توافق نامه است؛ اما از هر قراردادی قراردادتر بوده است. در صورت 
جلسات هیئت مدیره ســازمان املاک وقتی شــماره فاینانس دو ذکر می شده 
است؛ یعنی از هر مصوبه شورا محکم تر بوده است. جالب است توافق نامه ای 
که بین شــهرداری و آنها امضا می شده، روی سربرگ آنها بوده است و کارگزار 
روی سربرگ خود متن را آماده می کرد و زیر آن شماره توافق نامه را می نوشت 
و قراردادها امضا می شد و در حالی که باید براساس اساسنامه سازمان دو امضا 
انجام می شد؛ اما با یک امضا به اجرا می رسید. اسم آن توافق نامه بود؛ اما در 
اســناد حقوقی و مدارک منجر به انتقال منابع شهرداری شده و ۱۲ هزار و ۹۰۰ 

میلیارد منابع شهرداری قربانی این امضا شده است.
میرلوحــی یــادآور شــده بود: در ســال های ۸۸ تــا ۹۳ در مــدت اجرای 
موافقت نامه فاینانس یک شــهرداری تهران، ۴۳ فقره قرارداد واگذاری ملک 
به مبلغ دو هزار و ۶۴۵ میلیارد تومان به بنیاد تعاون ســپاه پرداخت می کند که 

۶۴۵ میلیارد تومان از آن مازاد بر قرارداد است.
به گفته میرلوحی گزارش ها نشــان می دهد ۱۲ هــزار و ۹۴۰ میلیارد تومان 
از منابع شــهرداری شــامل املاک، عــوارض، هولوگرام، حوالــه و همچنین 
پرداخت های نقدی از طرف شــهرداری به رسا تجارت ارائه شده بوده که این 

حجم از بدهی نشان دهنده ناکارآمدی و سوءمدیریت بوده است.
تمام مستندات را گردآوری و بررسی حقوقی کردیم و از صدر تا ذیل این دو 
قرارداد دارای اشــکال حقوقی و عدم توازن بین طرفین قرارداد است. شهردار 
وقــت حق انعقاد چنیــن قراردادی را نداشــتند و قراردادهای مذکور از طرف 
شــورا تصویب نشده است. در قانون شهرداری ها نصاب معاملات سه قسمت 
شــده بود و معامــلات کلان باید به دولت ارجاع داده می شــد؛ اما پس از آن 
معاملات کلان به شورا داده شده که هیچ کدام از این قراردادها به شورا نیامده 

است.
در صحن شــورای شــهر به واگذاری املاک، مســتغلات و ســهم شرکت 
و پروانــه و هولوگرام مازاد بر مبلغ واریزی  هم اشــاره شــده و بدهی یکی از 
ارگان هــا به میزان هزار و ۷۰۰ میلیارد که در گزارش حسابرســی حذف شــده 
بود. براساس گزارش ارائه شــده واگذاری املاک از سوی سازمان املاک بدون 
انجام مزایده بوده که در بررســی حقوقی ســازمان املاک مشخص شده بود 
صدور حواله های کارگزاری غیرقانونی بوده اســت، ۱۴ هزار میلیارد هولوگرام 
صــادر شــده و واگــذاری املاک نیز بــدون قــرارداد بوده اســت و همچنین 
شــهرداری پرداخت هایی بابت خریدهای انجام نشده داشــته و معاملات نیز 

به ثبت نرسیده بود.
حالا این پرونده با این ابعاد به بایگانی رفته و مشــخص نیســت حق مردم 

تهران در این میان چه خواهد شد؟

یکشنبه
۱۲ تیر   ۱۴۰۱

سال نوزدهم      شماره  ۴۳۱۸

نســترن فرخه: خبر انتشار ســؤال های کنکور کارشناسی همه 
داوطلب ها را شوکه کرده بود، جوان هایی که یک سال شبانه روز 
بــرای این آزمون تلاش کرده بودند ولی بعد از خارج شــدن از 
حــوزه امتحان بــا ادعاهایی مبنی بر وجود ســؤال های کنکور 
در کانال های تلگرامی روبه رو شــدند. طبــق اطلاعات برخی 
از این کانال های تلگرامی و پیچ های اینســتاگرامی، شــب قبل 
از آزمــون، حدود پنج صبح ســؤالات گروه تجربی به دســت 
برخی داوطلبان که با هزینه های بســیار بالا اقدام به خرید آن 
ســؤالات کرده بودند رسیده و در ساعت ۱۰ صبح دیگر در تمام 
کانال های مربوط به کنکور قابل دسترسی بوده است، البته قبل 
از پایان آزمون سازمان سنجش سؤالات عمومی و اختصاصی 
کنکور تجربی را در ســایت خود بارگذاری کرده است که همین 
احتمال تقلب را به هر شکلی بین افراد بالا می برد، موضوعی 
که پیش از این در ســال های قبل هرگز اتفاق نیفتاده بود. علی 
امرایی، عضو کمیســیون آموزش دیده بان شــفافیت و عدالت 
کشــور تأکید می کند برخی مدعی هســتند که سؤالات قبل از 
برگزاری آزمون هم مشــاهده شده و باید این ادعا مورد بررسی 
قــرار گیرد و اگر این ادعا از ســوی مراجع مربوطه تأیید شــود، 
قطعا مدیران ســازمان ســنجش همگی باید استعفا بدهند و 
مجلــس از بعــد نظارتی و قوه قضائیه از بعــد قضائی به این 
تخلف رسیدگی کنند. سازمان سنجش در رابطه با آزمون هنر، 
ریاضی و انســانی حتی بعد از آزمون هم ســؤالات را منتشــر 
نکرد اما در رشــته تجربی قبل از اینکه آزمون به اتمام برسد و 
درحالی که داوطلبان در سر جلسه کنکور بودند، دفترچه را در 

سایت سنجش بارگذاری کرد.
حتی شورای هماهنگی تشــکل های صنفی فرهنگیان هم 
بیانیه ای منتشــر کرد که بنا بر اخباری که به دســت شــورای 
هماهنگی تشکل های صنفی فرهنگیان رسیده، قیمت سؤالات 
کنکور امسال و پاسخ آنها، از «۳۵۰ تا ۵۰۰ میلیون تومان» بوده 
و «مشــتریان ۳۰ درصد مبلغ را پیش از آزمون و مابقی را پس 
از اعلام نتایج پرداخت می کنند». این شــورا همچنین بخشــی 
از پاســخ نامه لورفته را نیز به پیوســت منتشــر کرده و نوشته 

است که نظام آموزشــی ایران با آینده دانش آموزان «کاسبی» 
می کند. با  وجود این مقامات ســازمان سنجش اعلام کرده اند 
ســؤالاتی که ادعا می شود لو رفته اند، جعلی هستند و فرمانده 
انتظامی شــرق تهران هــم گفته که یک بانــد چهار نفره را در 
پاکدشت دستگیر کرده اند که ســؤالات جعلی را به قیمت ۴۰ 
میلیون تومان می فروخته اند. بنا به گفته او، سردسته این «تیم 
پول شویی کلاهبرداری»، فردی ۱۷ساله بوده است.با وجود این 
سازمان سنجش هنوز پاســخی در رابطه با انتشارات سؤالات 
قبل از پایان آزمون نداده و حتی پیگیری های خبرنگار «شــرق» 

برای پاسخ گویی مسئولان این سازمان به نتیجه نرسید.
سؤالات  کنکور  در  زمان آزمون منتشر  شده

علی امرایی، عضو کمیســیون آموزش دیده بان شفافیت و 
عدالت کشور، درباره ماجرای لورفتن سؤالات کنکور سراسری، 

بــه «شــرق» می گوید: بایــد بگویم کــه همــان روز کنکور تا 
نیمه های شــب بیــدار بودیم و در رابطه با ایــن اتفاق در حال 
بررســی و رصد موضوع بودیم، در هر حال آزمون سراســری با 
یک و نیم میلیون داوطلب مهم ترین آزمون کشــور محســوب 
می شود؛ بنابراین امنیت آزمون باید به هر شکلی برقرار شود تا 
برای شرکت کنندگان آزمون مشکلی پیش نیاید. وقتی داوطلب 
رشته تجربی راهی آزمون سراسری می شود، او در  حال مبارزه 
علمی اســت تا به رتبه های برتر دســت پیدا کنــد و در نتیجه 
هیچ گونــه خطایی از عوامل و داوطلب که موجب تضییع حق 
سایر داوطلبان شود، پذیرفتنی نیست. در پاسخ به این سؤال که 
سؤالات قبل از برگزاری کنکور منتشر شده، این موضوع برای ما 
فعلا مسجل نیست و اثبات نشده است اما برخی مدعی هستند 
که ســؤالات قبل از برگزاری آزمون هم مشاهده شده و باید این 

ادعا مورد بررســی قرار گیــرد و اگر این ادعا از ســوی مراجع 
مربوطه تأیید شود، قطعا مدیران سازمان سنجش همگی باید 
اســتعفا بدهند و مجلس از بعد نظارتی و قوه قضائیه از بعد 

قضائی به این تخلف رسیدگی کنند.
امرایی اضافه می کند: سؤالات کنکور تجربی حدود ساعت 
۱۰ صبح در کانال های تلگرامی کنکور منتشــر شــده و این در 
حالی اســت که داوطلبان همچنان ســر جلسه کنکور حضور 
داشــته اند. داوطلبان ســخت کوش یک تا سه ســال برای این 
آزمون زحمــت کشــیده اند و وقتی از حوزه بیــرون می آیند و 
متوجه ماجرای لو رفتن و انتشــار سؤالات می شوند، چه حسی 
دارنــد؟ چرا نمی توانیم یک آزمون چهارســاعته را با صحت و 
ســلامت برگزار کنیم؟ سازمان سنجش در رابطه با آزمون هنر، 
ریاضی و انســانی حتی بعد از آزمون هم ســؤالات را منتشــر 
نکرد اما در رشــته تجربی قبل از اینکه آزمون به اتمام برســد 
و در حالی که داوطلبان ســر جلســه کنکور بودنــد، دفترچه را 
در ســایت ســنجش بارگذاری کرده اســت. وقتی تأکید داریم 
داوطلب سؤالات را به شکل فیزیکی از حوزه بیرون نبرد، برای 
همین اســت که امکان حل سؤالات در خارج از حوزه و انتقال 
به داخل حوزه منتفی شود؛ حالا چطور خود سازمان سنجش 
قبــل از پایان آزمون ســؤالات را بارگذاری کرده اســت؟ اصلا 
کدام ســال در کنکور در حین آزمون ســؤالات کنکور در سایت 

بارگذاری شده است.
چنین  اتفاقی خلاف  قانون  و  عدالت  است

عضو کمیســیون آموزش دیده بان شفافیت و عدالت کشور 
با اشــاره بــه زحمــات و تــلاش داوطلب ها ادامــه می دهد: 
داوطلب ها شبانه روزی زحمت کشیده اند، از هزینه برای خرید 
کتــاب تا امتحانات نهایی و کلاس های مدرســه و علاوه بر آن 
اســترس داوطلبان که حتی گاهی کارشــان به بیمارستان هم 
رسیده و تمام اینها فشار مضاعفی بر آنها وارد می کند؛ بنابراین 
چنین اتفاقاتی خلاف قانون و عدالت اســت. گفته می شود که 
در حوزه آزمون اینترنت قطع می شود اما آیا قطعی اینترنت در 
زمان آزمون تأثیری بر انتشار ســؤالات داشت یا نه؟ آن چیزی 

که مشخص است ۱۰ صبح ســؤالات در کانال ها منتشر شده و 
برخی می گویند مبالغ ســنگینی هم برای این سؤالات پرداخت 
شــده، باید نهادهای امنیتی بــه این موضــوع ورود کنند، اگر 
ادعاها صحت نداشته باشد که هیچ، اما اگر صحت دارد حتما 
باید برخورد صورت بگیرد و مدیران ارشد سازمان سنجش عزل 

شوند و بابت این اتفاقات از مردم عذرخواهی کنند.
امرایی درباره تخلفات پیش آمده در سال های قبل می گوید: 
همان طور که می دانید هنوز آزمون ها به شــکل ســنتی برگزار 
می شود و سؤالات هم به شــکل فیزیکی جابه جا می شود، در 
کنارش هم در زمان کرونا افراد از ماســک اســتفاده می کردند 
کــه همه بر این موضوع مؤثر اســت ، در هر حال باید گزینشــی 
برای ورود به دانشگاه وجود داشته باشد  اما سؤال این است با 
توجه به اینکه امنیت کنکور در چهار ســاعت است، نسبت به 
امتحانات آموزش  وپرورش بسیار بیشتر است، اگر ۶۰ درصد اثر 
معدل را در ورود به دانشــگاه داشــته باشیم، چه اتفاقی برای 
امتحانــات آموزش و پــرورش رقم می خــورد و در واقع با یک 
سونامی تقلب روبه رو می شویم. باید این ادعا که سؤالات صبح 
خیلی زود همه جا درج کرده مورد بررسی قرار گیرد اما همین 
که ســاعت ۱۰ صبح در دســترس همه قرار گرفته و ســازمان 
سنجش در یک حرکت عجیب آن را قبل از پایان آزمون منتشر 
کرده باید منجر به اســتعفای دسته جمعی مدیران این سازمان 
شــود و همچنین از مردم هم عذرخواهی کنند. من از دیشب تا 
صبح با بسیاری از داوطلبان صحبت می کردم و بسیار ناراحت 
بودند از اینکه یک ســال تلاش کردند و بعد دیدند سؤالات در 
کانال ها منتشــر شــده و تا الان هم ســازمان سنجش در مورد 
اینکــه چرا ســؤالات در حین آزمون بارگذاری شــده، صحبتی 
نکرده اســت. پس خلاصه آنکه یکــی از بحث های اصلی این 
است که چرا حتی بعد از آزمون ریاضی، هنر و انسانی سؤالات 
بارگذاری نشــد ولی بــرای کنکــور تجربی قبل پایــان آزمون 
بارگذاری شــد، در این زمینه نیاز به مداخله ارگان های مربوطه 
وجود دارد، در کنارش ســازمان ســنجش هم خیلی شفاف با 
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نورا حسینی: آبان سال ۹۸ بود که طرح تحقیق و تفحص از قراردادهای شهرداری با شرکت رسا تجارت به تصویب رسید؛ اما نتایج گزارش تحقیق 
و تفحص که نشــان می داد هزاران میلیارد از حقوق شــهروندان تهرانی در این قراردادها و تفاهم نامه ها پایمال شده، بسیار دیر در صحن شورای 
شهر پنجم تهران طرح شد و به تصویب رسید. شهردار وقت تهران نیز در ماه های آخر فعالیت خود شکایتی دراین زمینه در نهادهای قضائی ثبت 
کرد؛ اما این شــکایت دیرهنگام پس از رفتن مدیران شهری پنجم پس گرفته می شود و دوباره از سوی شهردار کنونی تهران به جریان می افتد؛ اما 
حکم جدید درباره هلدینگ یاس این اســت که این پرونده که بسیاری آن را یکی از بزرگ ترین پرونده های فساد در شهرداری توصیف کرده اند، به 

بایگانی رفته است.


